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Ogün Çağlayan TÜRKAY: Hocam hoş geldiniz, bize 
kendinizi tanıtır mısınız? 

Fidan DOĞAN: Fidan DOĞAN, Malatya da oturuyorum, Dicle 
üniversitesi Coğrafya öğretmenliğinden yeni mezun oldum.  

OÇT:    Projeden nasıl haberiniz oldu? 

FD: Üniversitede hocam söyledi. Hocam daha önce bir doğa 
eğitiminde eğitmen olarak görev yapmış. Tesadüfen odasına 
gittiğimizde doğa eğitimlerinin yapılmakta olduğunu söyleyip 
başvurmamızı tavsiye etti. Biz de internetten baktık ve 
başvurduk. 

OÇT:   Isparta’ya daha önce gelmiş miydiniz? 

FD: Gelmemiştim. 

OÇT:   SDÜ’yü nasıl buldunuz. 

FD: Üniversite çok güzeldi. 

OÇT:   Daha önceden bir çadır kampı maceranız var mıydı? 

FD: Daha önce çevreyle ilgili eğlence yapmıştık bu şekilde 
değildi. 

OÇT:   Doğa kampına katılmadan önceki beklentileriniz 
nelerdi? 

FD: Yeni ve farklı şeyler öğrenmekti. Tabiî ki kamp da ilgimi 
çekti. Nasıl öğrenebilirim ve nasıl öğrencilerime aktarabilirim 
diye merak ediyordum, ben beklediğimi fazlasıyla buldum. 

OÇT:   Eğitim alanlarımız arasında en çok hoşunuza gider yer 
ve burası olmasaydı diyebileceğiniz bir eğitim noktamız var mı 
sizce? 

FD: Her yer bir birinden daha güzeldi. Ama Yazılı kanyonu 
çok beğendim. Olmasaydı diyebileceğim hiçbir yer yok plan ve 
program çok güzeldi. 

OÇT:   Sonuç olarak verimli olduğunu düşünüyor musun ve 
buradan giderken yanınızda götüreceğiniz bilgiler oldu mu? 

FD: Ben daha çok coğrafyayla ilgili alan için başvurmuştum 
ama yanlış düşünüyormuşum. Ben bir hayvana bakınca bu 
kadar heyecanlanacağımı düşünmemiştim.Yaban keçisini 
görünce çok heyecanlandım. Artık çevreme daha dikkatli 
bakmayı öğrendim. Doğa eğitimi verimliydi. 

OÇT:   Herhangi bir öneri ya da eleştiriniz var mı? 

FD: Her şey çok güzeldi. Ekip çok uyumluydu ve program çok 
güzeldi. 

 


